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Er is op dit moment zoveel aan de hand in de wereld dat het bijna ongepast voelt om het op deze plek over voetbal te gaan
hebben. Als club hebben we ons daarom ook op meerdere manieren ingezet om een steentje bij te dragen aan Giro555 en 
om zo de slachtoffers van de oorlog in Oekraïne te kunnen helpen. Dit zullen we uiteraard blijven doen en dat geldt ook voor
het inzetten van onze kanalen om aandacht te blijven vragen voor deze droevige zaak.

Zoals Henk de Jong zelf al aangaf in een reactie op zijn absentie voor de rest van dit seizoen is het allemaal relatief, maar 
op menselijk vlak hebben we dit seizoen onze tegenslagen wel gehad. Al vroeg in de voorbereiding kregen we te maken met
Foeke Booy die getroffen werd door een herseninfarct en dat later in het seizoen zowel Henk als Ruben de Jong het moeilijk
hebben werpt zonder meer een schaduw over dit seizoen. Gelukkig is Foeke inmiddels weer de oude en laten we met z'n
allen hopen dat dit ook snel weer het geval gaat zijn voor vader en zoon De Jong.

Het contrast met hoe het binnen de lijnen gaat had wat dat betreft ook bijna niet groter kunnen zijn. Vrijwel het hele 
seizoen is SC Cambuur te vinden in het linker rijtje van de Eredivisie en kansloos voor deelname aan de Play-Offs voor
Europees voetbal zijn we nog altijd niet. Dat is voor een club met de zeventiende begroting echt ongekend te noemen en
dat is een groot compliment aan iedereen die betrokken is bij het eerste elftal.

Dat we dit seizoen weer te maken zouden krijgen met een deels gevuld of zelfs leeg stadion was opnieuw een grote
teleurstelling en het heeft er voor gezorgd dat we andermaal met een aantal grote (financiële) uitdagingen te maken
hebben gekregen. Dat we ons hier goed doorheen hebben kunnen slaan is vooral te danken aan de geweldig trouwe
steun van onze supporters en sponsoren. Het kan niet vaak genoeg worden gezegd en het maakt van SC Cambuur 
de unieke club die het is.

Wat ook uniek mag heten is het feit dat de contracten voor 
het nieuwe stadion ondertussen zijn getekend en daarmee
is er geen weg meer terug voor alle partijen. Het nieuwe
Cambuur Stadion gaat -volgens de huidige planning- verrijzen
in september 2023 en daarmee komt die Gouden Toekomst,
waar we het zo vaak over hebben gehad, met de dag dichter-
bij. Hierover leest u verderop in dit nummer overigens meer.

Tot slot zou ik graag nog van de gelegenheid gebruik willen
maken om onze hoofdsponsor Bouwgroep Dijkstra Draisma 
in het zonnetje te zetten. Het hoofdsponsorschap van de duur-
zame bouwonderneming is namelijk opnieuw verlengd en dat
maakt dat BGDD volgend seizoen voor alweer het dertiende!
jaar op rij op de voorkant van ons shirt zal prijken. Een unicum
in het Nederlands betaald voetbal en zeker ook voor ons als 
SC Cambuur.

Voor nu wens ik iedereen veel leesplezier en op naar een 
passend einde van weer een onvergetelijk seizoen!

Met geel-blauwe groet,

Ard de Graaf 
Algemeen Directeur SC Cambuur
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Precies 30 jaar gelden werd SC
Cambuur onder trainer Rob Baan voor
het eerst kampioen van de Eerste
Divisie en was Eredivisievoetbal in
Leeuwarden een feit. Eén van de sterk-
houders van dat team was de inmid-
dels 52-jarige Richard Elzinga en met de
in Drachten geboren en getogen verde-
diger blikken we terug op dat succes
en de rest van zijn carrière.”

“Net als mijn vader begon ik als kleine
jongen te voetballen bij Drachtster
Boys”, begint Elzinga bij het begin. “Hij
was door zijn manier van spelen
behoorlijk berucht op de amateurvel-
den. Toen ik later voor mijn opleiding
als trainer/coach Foppe de Haan eens
tegen het lijf liep in Zeist vertelde hij
dat mijn vader de gemeenste speler
was die hij ooit heeft gehad. En daar
kon hij wel eens gelijk in hebben.
Vergeet niet dat voetbal destijds heel
anders was. Wij kunnen slecht tegen
ons verlies en als je dan dreigde te ver-
liezen werden er soms fysieke midde-
len toegepast. Als ik als jongetje stond
te kijken langs kreeg ik wel mee dan
men die mentaliteit wel kon waarde-
ren.”

Terugblikken met Richard Elzinga:

“De supporters zaten op de
daken van de tribunes toen de
bus het Cambuurplein opreed”
Richard Elzinga, geboren en getogen in Drachten, voetbalde bij Drachtster Boys. Hij begon zijn 
profcarrière bij FC Groningen in de Eredivisie. In zijn eerste jaar bij Cambuur promoveerde hij met 
de club naar de eredivisie. Op zijn negende jaar bij Cambuur vertrok hij tussentijds naar Sparta 
waar hij drie jaar ging voetballen. Richard bleef in de regio Rotterdam wonen in het charmante
plaatsje Rhoon.

4

SC CAMBUUR DERTIG JAAR GELEDEN
VOOR HET EERST KAMPIOEN
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“Zelf mocht ik op mijn vijftiende al een
dag in de week meetrainen bij SC
Cambuur, waar Theo Verlangen toen
hoofdtrainer was. Niet veel later was er
ook interesse van Heerenveen, Go
Ahead Eagles en FC Groningen. Ik koos
voor die laatste club en kwam in een
pleeggezin terecht, waar ik het goed
naar mijn zin had. Al snel mocht ik aan-
sluiten bij de eerste selectie met grote
mannen als Paul Mason, Jan van Dijk en
Claus Boekweg.”

“Ondanks dat ik wel een aantal wed-
strijden in het eerste van Groningen heb
gespeeld resulteerde dit niet in een
basisplek en toen Rob Baan belde hoef-
de ik niet lang na te denken. Ik ging op
gesprek bij wijlen Jan Riedstra en toen
was het snel klaar. Ik kende de club
natuurlijk ook al omdat ik er getraind
had. De spelersgroep was destijds nog
een mix van full-profs en semi-profs. In
de ochtend trainden we dan als full-
profs met een klein groepje met onder
meer Marcel Keizer, Jack de Gier, Ulrich
Cruden. In de middag kwam dan de
spelers die 's ochtends nog gewoon
hadden gewerkt en gingen we nog een
keer gezamenlijk trainen.”

“Onze kracht was vooral het collectief.
Trainer Rob Baan had er echt een een-
heid van gemaakt en we waren enorm
hecht als groep. En dan waren we con-
ditioneel gezien ook nog eens topfit. We
maakten regelmatig het verschil in de
laatste fase van de wedstrijd en dat
werd nog wel eens afgedaan als maz-
zel, maar dat was het niet. We waren
conditioneel zo goed dat dit het verschil
maakte. We hadden nog geen looptrai-
ner, dat deed Rob Baan er allemaal bij.
Hij kon zelf ook nog goed meekomen.
Op de trainingen ging het er fanatiek
aan toe, alles was op het scherpst van
de snede.”

“Gek genoeg begonnen we niet eens zo
goed aan het seizoen. In de openings-
wedstrijd verloren we zelfs nog met 2-1
bij FC Wageningen. De supporters hin-
gen meteen in de hekken. Gelukkig ging
dat al snel beter en werden we gedu-
rende het seizoen steeds beter.
Uiteindelijk werden we kampioen zon-
der zelf te spelen. BV Veendam speelde
gelijk tegen concurrent RBC en het
kampioenschap was een feit. We zaten
met de hele selectie en het bestuur op
de tribune, maar van echte ontlading

was nog geen sprake. Dat werd toen we
dichter bij Leeuwarden kwamen wel
anders.”

“Toen we onderweg waren stonden er
steeds meer mensen op de viaducten
en kregen we door wat het had losge-
maakt bij de supporters. Terug op het
Cambuurplein stond het helemaal vol
en konden we haast niet geloven wat
we zagen. Het was één groot feest en
er zaten zelfs mensen op de daken van
de tribunes. Het feest ging door tot in
de late uurtjes en dat zal ik nooit verge-
ten.”

“Hoe het ons daarna verging? In het
eerste seizoen konden we ons nog wel
redelijk handhaven, maar in het tweede
seizoen was er geen houden aan en
degradeerden we helaas weer. In 1998
ben ik overigens voor een tweede keer
gepromoveerd met SC Cambuur. Dat
was ook weer heel bijzonder om mee te
maken. In de nacompetitie moesten we
in Zeist spelen tegen FC Groningen
omdat men bang was voor ongeregeld-
heden door Groningen-supporters. Mijn
ouders mochten om die reden niet eens
aanwezig zijn bij die wedstrijd. Daar
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werd het 1-1 en in Leeuwarden wonnen
we met 3-1. Uiteindelijk promoveerden
we in de gewonnen uitwedstrijd tegen
Zwolle. De sfeer bij die wedstrijden in
het Cambuur Stadion was echt gewel-
dig en datzelfde geldt voor het promo-
tiefeest na afloop.”

“Twee jaar terug was ik nog eens aan-
wezig als eregast bij de wedstrijd tus-
sen SC Cambuur en Sparta Rotterdam.
Dat voelt nog altijd als thuiskomen. Bij
binnenkomst in het stadion stond nog
steeds dezelfde man die er in mijn tijd
ook stond en boven kwam ik Henk en
Betty Machiela weer tegen. Het was
een warm weerzien met oude beken-
den. Cambuur is ook nog steeds mijn
club. Van alle clubs waar ik heb
gespeeld heb ik daar het meeste gevoel
bij. Als ze hier in de buurt spelen ga ik
altijd kijken. Laatst nog in De Kuip volg-
de ik in de Skybox van een sponsor de
wedstrijd tegen Feyenoord.”

“Na acht seizoenen Cambuur ging ik
vervolgens naar Sparta. Ik had een
geweldige tijd gehad, maar bij de con-
tractbesprekingen kwamen jongens als
Johan Abma en ik er wel wat bekaaid af
in vergelijking met spelers van buiten
Friesland. Ik besloot geen nieuw con-
tract te tekenen. Eigenlijk ben ik dus

naar Sparta gegaan vanwege de aan-
trekkelijke aanbieding. Dat was zeker
even wennen voor mij. Bij Cambuur was
het een grote familie en in Rotterdam
was alles anders. Als we met Cambuur
met de bus aankwamen in Rotterdam
zeiden Jouke Dantuma, Johan Abma en
ik altijd tegen elkaar 'je zal hier maar
wonen in zo'n omgeving' en nu zat ik er
zelf.”

“Bij Sparta moesten we ook weer knok-
ken om in de Eredivisie te blijven. Wel
hadden we Willem van Hanegem als
trainer, dat was bijzonder om mee te
maken. Als ik heel eerlijk ben waren wij
als team niet goed genoeg voor hem. In
alles zat hij op een hoger niveau. Ik heb
veel van hem geleerd je kon merken dat
het een grote voetballer is geweest. Hij
leerde mij tactische dingen die ik nog
niet eerder geleerd had. Hierna kwam
Frank Rijkaard als trainer. Onder hem
degradeerden wij. Daarna ging hij naar
Barcelona en won alles wat er te win-
nen viel. Frank was een hele lieve en
aardige trainer, die zijn zaakjes erg goed
voor elkaar had.”

“In Rotterdam heb ik mijn vrouw
Simone leren kennen en die kreeg ik
met geen mogelijkheid naar Friesland,
dus ben ik hier maar gebleven. De

vrouw des huizes, die inmiddels is aan-
geschoven, benadrukt dit nog maar
eens. Maar inmiddels woon ik al vele
jaren in de regio Rotterdam en dat is
met veel plezier. Na mijn actieve carriè-
re ben ik eerst sportleraar geworden op
een school en tegenwoordig werk ik in
het bewegingsteam van een TBS-kli-
niek.”

“Na Sparta ben ik bij eerst nog bij
Capelle gaan voetballen en een jaar
later heb ik een oude belofte ingelost
die ik aan Marcel Keizer had gedaan. Ik
ging voetballen bij VV Nijenrodes, waar
hij trainer werd. Daarnaast werd ik des-
tijds jeugdtrainer van VV Barendrecht.
Sommige jongens die ik toen trainde
spelen nu bij mij in het eerste van
Barendrecht in de Derde Divisie.
Afgelopen december mochten we nog
aantreden in de Johan Cruijff ArenA
tegen het grote Ajax voor de KNVB-
Beker. We verloren met 4-0, wat hele-
maal niet slecht is voor een amateur-
club. Wat ik na dit seizoen ga doen weet
ik eigenlijk nog niet. Ik ben niet actief op
zoek, ik zie wel wat er op mijn pad
komt en anders zijn de weekenden naar
Zeeland een prima alternatief.”

TEKST: JAN HULSHOFF
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Roberts 
Uldrikis voelt 
zich thuis in
Leeuwarden

Roberts Uldrikis is geboren in
Riga, ook wel de parel van de
Oostzee genoemd. Het is een
prachtig bewaard gebleven
middeleeuwse stad die de sta-
tus van werelderfgoed van de
UNESCO heeft. In de afgelopen
eeuwen waren de Polen,
Duitsers, Zweden en de Russen
er de baas. Sedert 1991 is
Letland weer zelfstandig. De
hedendaagse spanningen met
Rusland laten ook de boomlan-
ge spits niet onberoerd, zo
blijkt uit onderstaand verhaal.
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“Ik groeide op even buiten het cen-
trum van Riga waar in mijn jeugd
voetbal een belangrijke rol speelde”,
zo steekt Roberts enthousiast van
wal. “Tussen de lessen door was ik
altijd aan het voetballen met de ande-
re kinderen. Eigenlijk was er altijd wel
een bal aan mijn voet te vinden en als
ik nu terugkijk heb ik een prachtige
jeugd gehad. In de zomervakanties
was ik vaak bij mijn oma buiten de
stad te vinden. In die tijd lag de
Russische bezettingstijd van Letland
nog niet zo heel ver achter ons en
mijn ouders en grootouders vertelden
er vaak over. Zij konden niet in vrij-
heid leven en ben er trots op dat ik
uit een vrij Letland kom. Hoe erg het
toen was? Veel mensen werden naar
Siberië gestuurd en ook een groot
deel van de familie van mijn groot-
moeder is daar naartoe gedepor-
teerd.”

Het zijn zwarte bladzijdes in de
geschiedenis van Letland en Uldri_is
kan zich daarom goed inleven in hoe
men zich nu voelt in Oekraïne. “Had
nooit gedacht dat zoiets ooit nog zou
kunnen gebeuren in deze tijd. Het is

onwerkelijk en baart me veel zorgen.
Letland grenst aan Rusland en dat
maakt dat het natuurlijk wel heel
dichtbij komt. Laten we hopen dat er
snel weer vrede komt.”

“Hoe ik profvoetballer
ben geworden? 
Heb je even?”

Uldrikis is erg betrokken bij dit onder-
werp, maar veel liever heeft hij het
over de ook voor hem belangrijkste
bijzaak in het leven. “Hoe ik profvoet-
baller ben geworden? Heb je even?”,
zo komt de glimlach op het gezicht
van de Letse spits snel weer terug.
“Al op jonge leeftijd ging ik naar
Alberts FK, waar een vriend van mijn
vader de trainer was. Hier was ik één
van de jongste spelers en dus moest
ik het altijd opnemen tegen grotere
en sterkere jongens. Dat is achteraf
heel goed voor mijn ontwikkeling
geweest.”

“Ik doe 
er alles aan

om de 
supporters

trots te
maken”

9
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11“Op een gegeven moment ga je natuur-
lijk van een klein veld naar het grote
werk en toen merkte ik dat ik toe was
aan een volgende stap. Dat werd
Skonto FC en vervolgens heb ik op mijn
16e mijn eerste profcontract getekend
bij Metta. Een jaar later maakte ik mijn
debuut in het betaald voetbal en als
speler van RFS ben ik vervolgens gede-
buteerd in het nationale team. Letten
zijn erg patriottistisch en het blijft een
enorme eer om voor je land te mogen
spelen.”

“Uiteindelijk heb ik anderhalf jaar voor
de profclub RFS gespeeld voordat ik in
2018 naar FC Sion in Zwitserland ging.
De competitie in Letland loopt van
maart tot november omdat er in de
winter veel sneeuw ligt. In 2018 scoor-
de ik veel in de eerste seizoenhelft en
ik scoorde ook voor het nationale elftal.
Dit trok de aandacht van FC Sion. Men
raadpleegde de data en vroeg advies
aan Andris Vanins, de legendarische
keeper van FC Sion die toevallig ook uit

Letland afkomstig is. Van het één kwam
het ander en mijn eerste buitenlandse
avontuur was een feit.”

“De Nederlandse 
competitie is van 
een hoger niveau en
de manier van spelen
past goed bij mijn
kwaliteiten”

De overgang van Letland naar
Zwitserland was logischerwijs groot, al
had de bijna twee meter lange aanval-
ler weinig moeite om zich aan te pas-
sen. “Ik woonde in een dorp buiten Sion
zelf en de natuur was er echt indruk-
wekkend te noemen. Wat een land-
schap. Binnen de club was het echter
een rollercoaster. In drie jaar tijd heb ik
zo'n tien trainers gehad en iedere
coach komt met zijn eigen ideeën. Dan

weer speelde ik alles en vervolgens
moest ik genoegen nemen met een rol
als invaller. Dat was soms frustrerend,
maar aan de andere kant is het ook
enorm leerzaam. We hadden ook nog
eens een selectie van meer dan dertig
spelers en je kunt je voorstellen dat
iedereen wilde spelen. Je kon dus niet
verslappen en ik moest heel snel vol-
wassen worden als mens en als voet-
baller.”

“Wat dat betreft was mijn tijd in
Zwitserland een groot contract met hoe
het hier gaat bij SC Cambuur en ik heb
dan ook zeker geen spijt van mijn over-
stap. Toen Cambuur interesse toonde
had ik nog een jaar te gaan en mijn
vader vertelde dat de club eigenlijk
tweemaal op rij kampioen was gewor-
den en nu ging komen op het hoogste
niveau. Zelf heb ik nog even geïnfor-
meerd Andrejs Ciganiks, een vriend van
mij, die natuurlijk eerder speelde voor
Cambuur. Hij was goed te spreken over
de stad Leeuwarden en de club zelf. Na
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een goed gesprek met hoofdtrainer
Henk de Jong ben ik er volgens voor
gegaan en voor mijn ontwikkeling heb
ik denk ik zeker een goede keuze
gemaakt. De Nederlandse competitie is
van een hoger niveau en de manier van
spelen past goed bij mijn kwaliteiten.”

Een volgend avontuur in opnieuw een
compleet ander land. Wat wist Uldri_is
vooraf al van Nederland? “Om eerlijk te
zijn niet heel veel. Natuurlijk ken ik het
Nederlandse voetbal en de grote spe-
lers van vroeger, maar daarbuiten hield
het wel op bij klompen en tulpen. Maar
kan niet anders zeggen dat ik hier heel
veel plezier woon en Leeuwarden is
ook echt een fijne stad. Iedereen leeft
ook enorm mee met de club en dat is
mooi om te zien. De supporters geven

ons iets extra's bij thuiswedstrijden en
waarderen het dat we er alles aan
doen om ze trots te maken.”

“Mijn kennis van
Nederland hield om 
eerlijk te zijn op bij
klompen en tulpen”

“Het grootste verschil met FC Sion is
dat het hier veel meer draait om tech-
niek en tactiek. De Zwitserse competi-
tie is een stuk fysieker dan de
Eredivisie. Dat merkte ik eigenlijk al
direct op de trainingen. Onze verzorgde
manier van spelen speelt daar natuur-
lijk ook een rol bij. Denk dat ik heb

laten zien dat ik een meerwaarde kan
zijn voor het team, maar het kan
natuurlijk altijd beter. Mijn vader is op
dat gebied mijn grootste supporter,
maar ook mijn grootste criticaster. In
Riga kijkt hij samen met de rest van de
familie alle wedstrijden van Cambuur
en met zijn achtergrond als sportjour-
nalist spaart hij mij niet in zijn kritiek.
Binnenkort komt ook mijn moeder op
bezoek en ze neemt ook de gelegen-
heid om wat van Nederland te zien. Na
de competitie heb ik een week vakantie
en moet dan in juni met het nationale
team spelen. Daar kijk ik zeker naar uit.
Maar eerst presteren bij SC Cambuur
en het seizoen op passende wijze
afsluiten.”

TEKST: JAN HULSHOFF
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De gesprekken over een verlenging van
het huidige dienstverband tussen club en
speler duurden logischerwijs dan ook niet
erg lang. “We zijn afgelopen januari om
tafel gaan zitten en niet lang daarna heb
ik de knoop doorgehakt. Ik heb het ontzet-
tend naar m'n zin hier en de mensen bin-
nen, maar ook buiten de organisatie zijn
erg vriendelijk. En natuurlijk ook niet
geheel onbelangrijk: de resultaten die we
met het team behalen zijn super goed. Die
lijn willen we maar wat graag voortzetten.
Daarnaast heb ik sinds mijn terugkeer in

Leeuwarden bijna alle wedstrijden mogen
spelen en voel ik me nog altijd topfit.”

Memorabel seizoen
Na zijn eerdere periode in het fameuze
geel-blauwe tricot tussen 2014 en 2016
maakte de goedlachse Mac-Intosch in
2019 een comeback bij SC Cambuur,
toen nog Keuken Kampioen Divisionist.
“Wat we sindsdien hebben meegemaakt
en gepresteerd is bijna met geen pen te
beschrijven. Van de ingeslagen weg op
een niveau lager plukken we bovendien

In de roemruchte geschiedenis van onze mooie volksclub is het aan-

tal spelers dat in totaal meer dan 125 officiële wedstrijden in het

geel-blauw heeft gespeeld tot op heden blijven steken op iets meer

dan vijftig. Binnen de huidige eerste selectie maken twee spelers

(sinds kort) onderdeel uit van dat gezelschap: vleugelaanvaller Issa

Kallon en centrale verdediger Calvin Mac-Intosch. Laatstgenoemde is

vastbesloten om zijn totale aantal optredens nog verder op te

schroeven. De Amsterdammer met Surinaamse roots zette onlangs

zijn handtekening onder een nieuwe eenjarige verbintenis en gaat

daarmee voor zijn zesde jaar aan het Cambuurplein. En dat is niet

voor niks: Mac-Intosch voelt zich thuis in Leeuwarden.

Rots in de branding Calvin
Mac-Intosch nog niet klaar
in Leeuwarden

14
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nog steeds de vruchten en ik ben dan
ook eerlijk gezegd niet erg verrast hoe
het huidige seizoen verloopt. Bij onze
terugkeer in de Eredivisie waren we al
een geoliede machine en in de maanden
daarop hebben we bewezen ons prima
staande te kunnen houden. En natuurlijk
hebben we in de eerste seizoenshelft af
en toe wel een beetje geluk gehad, maar
dat dwing je ook af.”

“Nu in de tweede seizoenshelft zie je dat
onze prestaties iets minder spraakma-
kend zijn, maar dat valt ook goed te ver-
klaren. Allereerst is ons wedstrijdschema
zwaarder met meer pittige uitwedstrij-
den en daarnaast hebben onze tegen-
standers ook niet stilgezeten, zich ver-
sterkt met nieuwe spelers en soms een
andere speelwijze doorgevoerd. Maar als

team zijn we van mening dat we de
komende duels nog genoeg punten kun-
nen pakken. Het seizoen op een gepaste
wijze afsluiten is het enige doel dat telt.
Of daar nog een aantal duels in de Play-
Offs om Europees voetbal bij komen? Ik
hoop het persoonlijk van harte.”

Allereerste oproep voor Surinaams elftal
De puike prestaties van SC Cambuur en
Mac-Intosch in de Eredivisie worden dit
seizoen ook buiten de landsgrenzen
opgemerkt. Op het moment van schrij-
ven heeft de 32-jarige net zijn allereerste
uitnodiging voor het nationale elftal van
Suriname op zak. “In de basis best bij-
zonder, want ik denk dat er maar weinig
spelers in het voetballen rondlopen die
op mijn leeftijd voor het eerst worden
opgeroepen. Door een aanpassing van
de regelgeving omtrent dubbele pas-

poorten een aantal jaren geleden is dit
nu echter mogelijk. Niet veel mensen
zullen het weten, maar vanwege het feit
dat mijn ouders in het land geboren en
getogen zijn, heb ik naast een
Nederlands paspoort ook een paspoort
van Suriname. Natuurlijk zijn mijn familie
en ik ontzettend trots dat ik het nationa-
le elftal mag gaan vertegenwoordigen.”

Een alleraardigst feitje: bij het Surinaams
voetbalelftal is eerder dit jaar een oude
bekende aangesteld als bondscoach.
Stanley Menzo, de man die tussen 2008
en 2010 aan het roer stond in
Leeuwarden als hoofdtrainer. “Toen ik in
2010 bij Telstar voetbalde, heb ik een
wedstrijd gespeeld tegen Cambuur met
Stanley als trainer. En ook Sandor van
der Heide stond toen nog op het veld.”
Nader speurwerk leert dat er niks mis is
met het geheugen van Mac-Intosch. De
geel-blauwen wonnen het duel bij en
tegen Telstar in maart 2010 met 1-2.

Oudste van de spelersgroep
Met zijn respectabele leeftijd van 32 jaar
mag de centrale verdediger zich dit sei-
zoen ook de speler met de meeste levens-
ervaring binnen de selectie noemen.
Gebruikt hij de ervaringen uit zijn eigen
loopbaan ook om de voornamelijk jongere
spelers te helpen? “Waar ik kan helpen
doe ik dat, maar het is niet zo dat ik voort-
durend aan het woord ben. Aan de andere
kant worden er hier en daar ook wel eens
grappen gemaakt over dat ik de oudste
ben. Daar heb ik natuurlijk geen proble-
men mee en zegt veel over de positieve
en relaxte sfeer die voortdurend binnen
onze groep heerst. Op mijn beurt zeg ik
met een knipoog tegen de grappenmakers
dat ik hoop dat ze op hun 32e nog op
Eredivisie-niveau mogen voetballen.”

TEKST: ROELOF ZWART
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Taal. rekenen, sporten, muziek, techniek... op onze basisscholen
leer je leven. We inspireren je. Samen met jou ontdekken we waar je talenten
liggen en hoe we ze verder kunnen ontwikkelen. Van de 16 basisscholen
en kindcentra van PCBO Leeuwarden is er altijd één in de buurt.
Belangrijke waarden bij onze visie en identiteit zijn: betouwbaar,
kwaliteit, verbinding, gastvrij, verwondering. Onze scholen hebben
een open karakter en iedereen is van harte welkom.
Meer weten? www.pcboleeuwarden.nl
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Het is een paar dagen na de verloren uit-
wedstrijd in De Kuip als wij Sekou Sylla in
de Airpress Comfort Gallery van ons sta-
dion spreken. Van het Osse Kuipje naar De
Kuip in 200 dagen. Hoe heeft de hoofdfi-
guur van dit artikel deze rollercoaster zelf
ervaren? “Dat was in een volle De Kuip
zeker bijzonder, als Schiedammer nu niet
op de tribune zitten, maar daadwerkelijk
zelf op het veld in dat prachtige stadion
mogen staan. Voor mij zorgde het voor kip-
penvel en het was bovendien de bevesti-
ging dat ik op de goede weg ben, maar nog
zeker niet al mijn doelen behaald heb.”
Alhoewel: de in het voetbalminnende

Rijnmond geboren en getogen Sylla bekent
met een grote grijns fan van PSV te zijn.
“Dat is in de tijd gekomen toen Angeliño in
Eindhoven op de linksback speelde en met
zijn rushes en voorzetten op Luuk de Jong
kampioen werd met PSV.”

Negen maanden geleden was hij nog ama-
teurvoetballer bij Excelsior Maassluis in de
Tweede Divisie en werkte hij als bezorger
bij de Albert Heijn in Bleiswijk. Zo kwam
het voor dat hij tijdens zijn werk bij de
grootgrutter op een keer boodschappen
moest afleveren bij de woning van een
man met een imposante baard. U raadt

het al, het was niemand minder dan Pascal
Bosschaart die open deed. “Ik heb het
Pascal nog nooit verteld, maar hij kende
mij destijds natuurlijk ook niet. Ik herkende
hem meteen zijn eigenzinnige look en
grote baard. Honderd procent zeker dat hij
het was. Ik herkende hem ook nog uit de
tijd dat hij trainer was van IJsselmeer-
vogels en ik met Excelsior Maassluis tegen
hen had gespeeld. En een jaar later is hij
mijn assistent-trainer. Bizar!”

Sylla speelde de afgelopen jaren voor
Excelsior Maassluis in de Tweede Divisie.
Hij zette zijn eerste voetbalstappen bij het

Er zijn spelers wier carrière in één rechte lijn naar de top leiden,
denk bijvoorbeeld aan Jaap Stam die in zijn weg naar de absolute
wereldtop ook Leeuwarden twee seizoenen aandeed. Maar er 
zijn ook zat voetballers die via een omweg proberen hun doel te
bereiken. Termen als doorzettingsvermogen, karakter en blijvend
geloof in eigen kunnen worden dan vaak gebezigd. Een voorbeeld
van zo'n speler is natuurlijk onze 'eigen' Alex Bangura die in de
Eredivisie dit seizoen uitgroeide tot een van de grootste talenten.
Maar ook één van onze winteraanwinsten, namelijk Sekou Sylla
behoort tot deze laatste categorie. De Speaker ging in gesprek 
met deze goedlachse speler van Guinees-Nederlandse afkomst.
Over zijn verleden, heden en toekomst. Sekou Sylla, een groeibril-
jant die al een tijdje bij technisch manager Foeke Booy op de 
radar stond, maar voor velen een grote onbekende was.

18

Sekou Sylla maakt
in Leeuwarden
zijn droom als
profvoetballer waar
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Schiedamse Excelsior '20, waarna hij via
de jeugd van Eerstedivisionist Excelsior 
Rotterdam uiteindelijk bij Excelsior
Maassluis terecht kwam. “Ik ben een echte
Excelsior boy”, merkte Sekou gekscherend
op die tijdens zijn jeugd ook linksvoor en
links op het middenveld speelde.

“De sfeer in de club 
en het team is fantastisch.
Iedereen accepteert 
elkaar en is gelijk”

De hoop om ooit een serieuze kans te krij-
gen in het betaald voetbal gaf hij nooit op.
Hij putte moed uit de route van zijn broer
Ahmed Mendes Moreira die ook pas op
23-jarige leeftijd via Excelsior Maassluis en
Kozakken Boys bij FC Groningen in het
betaalde voetbal terecht kwam. “Hij is
zeker mijn grote voorbeeld en hij gaf me
het gevoel dat als hij het kan, waarom ik
niet? Ik spreek hem bijna dagelijks. Hij
speelt momenteel wat minder vaak bij zijn
Griekse club PAS Giannina, maar ik heb
grote bewondering voor hem. Bovendien
heeft hij vorig jaar zijn debuut gemaakt
voor de nationale ploeg van Guinee.“ 

Zijn broer was ruim twee jaar geleden lan-
delijk nieuws toen hij als speler van
Excelsior Rotterdam na racistische uitin-
gen van FC Den Bosch 'supporters' in tra-
nen het veld afstapte. “Hoe hij het daarna
heeft opgepakt, de media te woord heeft
gestaan en het racisme vraagstuk mede
op de kaart heeft gezet, daar ben ik trots
op. Het incident heeft al met al een posi-
tieve en negatieve kant gehad. Gelukkig
heb ik het zelf nog nooit meegemaakt.”,
aldus Sylla die samen met Marco Tol in
Leeuwarden een appartement woont.
De 23-jarige linksback maakte al snel na
zijn komst van TOP Oss op 22 januari van
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dit jaar zijn basisdebuut uit tegen AZ. Hij
en zijn teamgenoten sleepten op die
avond een zwaarbevochten gelijkspel uit
het vuur. Dat hij al zo snel in Alkmaar Alex
Bangura mocht vervangen onderstreept
het vertrouwen dat de technische staf in
hem heeft. “Ik heb het hier in Leeuwarden
uitstekend naar mijn zin. Met name fysie-
ke begeleiding is een stuk professioneler
dan ik bij mijn vorige clubs gewend was.”

“De sfeer in de club en in het team is
bovendien fantastisch. Iedereen accep-
teert elkaar en is gelijk. Ook al gaat het de
laatste weken misschien iets minder qua
resultaat.” Bij TOP Oss won hij bij zijn
voormalig teamgenoot Mees Gootjes
informatie in over onze club. “Ook hij was
erg enthousiast en gaf me één tip mee:
zorg ervoor dat je tijdens de training nooit
in het midden van de rondo terecht
komt.”

De gelijkenissen met Bangura zijn zeker
aanwezig, maar hemzelf als een Bangura
2.0. kenschetsen gaat hem te ver. “Zijn
drang naar voren, het aantal kilometers
dat Alex per wedstrijd aflegt, dat moet ik
echt gaan nastreven. Bovendien doet Alex
zoveel voor en na de training in de gym,
dat moet ook ik verder gaan oppakken. Ik
hoop dit seizoen nog zoveel mogelijk
minuten te kunnen maken en mocht Alex
volgend jaar vertrekken, dat ik dan de
linksback van Cambuur mag worden”.

“Ik heb het hier in
Leeuwarden uitstekend
naar mijn zin”

Ook verschillen Alex en Sekou nog van
hun ultieme droomclub. Is Bangura een
uitgesproken fan van Chelsea FC, daar

gaat de voorkeur bij Sylla uit naar Bayern
München. “Een fantastische club, waarbij
met name Robert Lewandowski grote
indruk maakt.”

Kortom, het verhaal van Sekou Sylla is
een verhaal van innerlijke drive, van je
oudere broer als voorbeeld hebben en
van stormachtig ontwikkelen met de
transfer naar SC Cambuur als ultieme
beloning. En blijven dromen, want ook de
Guineese voetbalbond informeerde al
eens voorzichtig bij hem. Wie weet zien
we Sekou samen met zijn broer in de toe-
komst op een groot mondiaal eindtoer-
nooi aan de zijde van landgenoot Naby
Keïta, de geweldig Guineese middenvel-
der van Liverpool FC schitteren. Want
Sekou Sylla bewijst dat alles mogelijk is
zolang je er maar in blijft geloven.

TEKST: DIRK VAN DER MEIJ
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Met de rookmelders van 
Brunata WMS worden 
gebouwen veiliger door 
zelfcontrole en notificaties
wanneer batterijen 
vervangen moeten worden.
De rookmelders kunnen
gemonitord worden via 
Brunata Online webportal of
App en zorgen bijvoorbeeld
voor een melding zodra de 
batterijspanning te laag
wordt, er een storing is 
opgetreden of als de 
rookmelder gedemonteerd
is. 

Voor meer informatie,
kijk op onze website
www.wms.nl
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“Een prachtige opsteker voor onze groep
als afsluiting van de eerste seizoenshelft,”
zo blikt Reinsma terug op het behalen van
het kampioenschap in de 3e Divisie.
“Bovendien is het binnenhalen van de titel
een echte teamprestatie gebleken, omdat
alle spelers uit de selectie in de gespeelde
wedstrijden een bijdrage hebben kunnen
leveren. Ik moet ook eerlijk toegeven dat ik
er niet meer rekening mee had gehouden,

maar door een nederlaag tijdens de laatste
speelronde van concurrent Go Ahead
Eagles O16 mochten we opnieuw een wel-
verdiend feestje vieren. Een week eerder
werd promotie naar de 2e Divisie namelijk
al binnengehaald door het definitief verove-
ren van de tweede plaats op de ranglijst.”

En dus mag SC Cambuur O16 zich tijdens
de voorjaarscompetitie, welke deze jaar-
gang duurt van medio maart tot en met
begin mei, presenteren op een niveau
hoger. “In de 3e Divisie A speelden we al
bijna wekelijks tegen elftallen van andere
BVO's (betaald voetbalorganisaties red.) en
in de 2e Divisie A is dat wederom het
geval. Een prachtige uitdaging en iets wat
we binnen de eigen organisatie ook nastre-
ven. Hoe hoger onze vijf elftallen qua
niveau spelen, hoe kleiner de stap van
jeugdopleiding richting eerste elftal uitein-
delijk wordt. Voor deze competitie hebben
we één doel binnen de O16, zorgen voor
handhaving in de 2e Divisie.”

Trainersvak en opleiden in het bloed
Zoals in de inleiding benoemd is het voet-
baljaar 2021/2022 het tweede seizoen van
Reinsma in dienst van SC Cambuur. Zelf is
hij geboren en getogen in de Elfstedenstad
Sneek. “Bij mijn eigen amateurvereniging

LSC 1890 aan de Leeuwarderweg heb ik
dan ook mijn eerste stappen op het voet-
balveld gezet. Eerst als speler en later ook
als trainer. Zoals gebruikelijk ben ik bij de
jongste leeftijdscategorieën begonnen als
oefenmeester en gaandeweg ben ik steeds
hoger opgeklommen en heb me daardoor
verder kunnen ontwikkelen. De overstap
naar Leeuwarden en de Jeugdopleiding van
SC Cambuur is er uiteindelijk in het seizoen
2019/2020 gekomen, toen ik inmiddels
hoofdtrainer was bij ONS Sneek (O19, 4e
Divisie).”

“Naast het zijn van voetbaltrainer vond ik
het ook belangrijk om me te gaan oriënte-
ren op een ander vakgebied: het zijn van

Binnen de Jeugdopleiding van SC Cambuur is het seizoen 2020/2021
door het coronavirus uitgelopen op een grote teleurstelling. Slechts
een handvol beker- en competitiewedstrijden mochten er worden
afgewerkt door de vijf elftallen, waarna ons land in oktober 2020
opnieuw in een lange en stevige lockdown werd gedrukt en de com-
petities (zo zou in het voorjaar van 2021 blijken) uiteindelijk niet kon-
den worden hervat. Datzelfde doemscenario dreigde afgelopen
najaar opnieuw even, maar gelukkig vond er afgelopen januari toch
een doorstart van de najaarsreeks plaats. Met als gevolg een tweetal
puike prestaties, want zowel SC Cambuur Onder 21 (4e Divisie A) als
Onder 16 (3e Divisie A) kroonden zich tot kampioen binnen hun com-
petities! Rik Reinsma (26), voor het tweede seizoen op rij hoofdtrai-
ner van dat tweede team en momenteel druk in de weer met de
opleiding UEFA A Youth, geeft tekst en uitleg.

Kampioen met SC Cambuur O16
en in opleiding: hoofdtrainer Rik
Reinsma aan het woord  
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docent. De voetbalwereld is namelijk niet
een omgeving waar je je volledig op blind
moet staren in je carrière. Via het CIOS ben
ik terecht gekomen op de ALO in
Groningen en daar ook afgestudeerd. Ik
ben ervan overtuigd dat deze ervaring goed
van pas komt in mijn rol als hoofdtrainer
binnen de Jeugdopleiding. Als trainer ben je
iedere dag bezig met opleiden, opleiden en
nog eens opleiden. En niet alleen als voet-
baller. Een zeer groot gedeelte van onze
spelers gaat namelijk ook nog naar school.”

Zelf in opleiding
In het kader van het blijven streven naar
ontwikkeling is Reinsma momenteel zelf
ook weer in de schoolbanken te vinden.

Samen met assistent-trainer van het eerste
elftal Martijn Barto is hij namelijk in maart
vorig jaar toegelaten tot de opleiding UEFA
A Youth. Een opleiding die gericht is op de
ontwikkeling van trainers/coaches binnen
de hoogste regionen van de voetbalpirami-
de en de top van het jeugdvoetbal. “Dat
gaat me tot nu toe goed af en is prima te
combineren met mijn andere taken. Als
vereiste van het opleidingsprogramma
maak ik dit seizoen daarnaast mijn vliegu-
ren binnen SC Cambuur O21 als assistent-
trainer.”

“Ook is het fijn dat we dit seizoen met
maar liefst drie man zijn binnen de club
wat betreft het volgen van een opleiding.

Naast Martijn en ik is Pascal Bosschaart
namelijk bezig met de opleiding UEFA A.
Hierbij proberen we elkaar zo veel mogelijk
te ondersteunen en als alles goed gaat
resulteert het verzette werk binnenkort in
het behalen van het diploma.”

De toekomst
En als dat doel bewerkstelligd is door de
eindverantwoordelijke van O16? “Een
goede vraag. Ik heb in ieder geval nog vol-
doende ambities binnen het trainersvak. Op
dit moment is mijn ultieme droom om
mezelf op een dag bondscoach van één
van de jeugdelftallen van het Nederlands
elftal te mogen noemen. Maar voorlopig zit
ik bij SC Cambuur ook helemaal op m'n
plek en hoop ik binnen deze organisatie
ook de stappen te kunnen maken die pas-
sen bij mijn ontwikkeling. Daarnaast wil ik
ook bijdragen aan de ontwikkeling van
onze jeugdspelers richting het eerste elftal.
Ik rijd iedere dag met alle plezier vanuit
Sneek richting Leeuwarden en het werken
binnen de Jeugdopleiding van deze club
bevalt me echt ontzettend goed.”

TEKST: ROELOF ZWART
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Het nieuwe
Cambuur Stadion
komt eraan!
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Ard de Graaf, algemeen directeur van
SC Cambuur: “Dit is wederom goed
nieuws en een belangrijke volgende
stap in het proces. We zijn aan het
aftellen en kunnen niet wachten om
straks samen met ROC Friese Poort het
nieuwe Cambuur Stadion te betrekken.
Op naar een Gouden Toekomst!”

“We zijn erg verheugd
dat na maanden van
intensief overleg alle
contracten zijn getekend
en dat de vergunning
wordt gepubliceerd”

“Een belangrijk moment”, aldus Arjen
Oosting, directeur Van Wijnen
Projectontwikkeling Noord en Oost.
“We zijn erg verheugd dat na maanden
van intensief overleg alle contracten
zijn getekend en dat de vergunning
wordt gepubliceerd. Dit maakt het voor
ons mogelijk om verder te gaan met de
ontwikkeling van het voetbalstadion,
een school voor ROC Friese Poort en de
commerciële invulling van het stadion.”

Hein de Haan, wethouder gebiedsontwik-
keling van de gemeente Leeuwarden: “De
gebiedsontwikkeling bij het WTC met het
nieuwe Cambuurstadion kent inmiddels
een lange geschiedenis. Met man en
macht en soms met bloed zweet en tra-
nen is er door heel veel mensen en par-
tijen aan gewerkt. Met het verlenen van

de vergunning en het ondertekenen van
de contracten zet de gemeente de laat-
ste stappen die nodig zijn voor de ont-
wikkeling. Met trots kijk ik uit naar een
nieuw (t)huis voor Cambuur op deze
plek.”

ROC Friese Poort huurt in het stadion
ruim 7500 vierkante meter voor een
schoolgebouw. Remco Meijerink, voor-
zitter College van Bestuur ROC Friese
Poort: “We zien een grote meerwaarde
voor ons onderwijs met een locatie in
het WTC-gebied. Het wordt een inspire-
rende leeromgeving voor onze studen-
ten. Het leren binnen hun toekomstig
werkveld geeft een kwaliteitsimpuls
aan onze opleidingen.”

FOTO'S: VAN WIJNEN
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MIJLPAAL:
Contracten nieuw Cambuur
Stadion definitief rond

De handtekeningen staan!
Dinsdag 15 maart was een
bijzondere mijlpaal voor de
toekomst van onze club en 
het nieuwe Cambuur Stadion
in het bijzonder. Op de plek 
van de toekomstige bouw-
locatie ondertekenden Van
Wijnen, de gemeente
Leeuwarden, ROC Friese Poort
en SC Cambuur de contracten
voor de realisatie van ons 
nieuwe thuis en de ROC Friese
Poort in de Zuid-vleugel.
Daarnaast zijn alle documenten
voor de omgevingsvergunning
ingediend. De gemeente kan
daarom de omgevingsvergun-
ning publiceren en ter inzage
gaan leggen.
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Prins Hendrikstraat 12, Leeuwarden
Info@bruzan.nl
www.bruzan.nl

Wasgoed.com is trots op het feit dat we sponsor zijn geworden van Cambuur!

Wij zijn al twaalf jaar gespecialiseerd in het verhuren van witgoed aan studenten en expats door midden- 
en noord Nederland. 

Daarnaast leveren wij professionele apparatuur aan de zakelijke markt, waaronder schoonmaakorganisaties,
horecagelegenheden,sportverenigingen en de agrarische sector. Sinds kort zijn we de eerste importeur van
het Airwallet betaalsysteem, waarbij klanten gemakkelijk met hun smartphone kunnen betalen voor wassen 
en drogen. Dit is met name een uitkomst voor studentenhuisvesting, appartementencomplexen, campings,
jachthavens, enz. Deze betaaloplossing kan als alternatief gebruikt worden voor de ouderwetse muntkasten. 

Hierbij kan ervoor gekozen worden om alleen de muntkasten te vervangen voor het nieuwe betaalsysteem,
maar indien gewenst kan een geheel nieuwe wasserette geïnstalleerd worden. Ook bieden wij als alternatief
voor het aanschaffen van de wasserette een bruikleenovereenkomst met verdeelsleutel, waarbij service en
onderhoud inbegrepen is. Zo heeft u zonder investering maandelijks rendement uit de wasserette.
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Deze bijdrage voor De Speaker kwam tot
stand in de week na de thuisoverwinning
op het Limburgse Fortuna Sittard, dus het
heeft er op het moment van dit schrijven
alle schijn van dat alle records, zowel qua
positie op de ranglijst als het puntenaantal,
dit seizoen in positieve zin zullen worden
verbroken. Ook het huidige doelpuntenre-
cord op het hoogste niveau, namelijk 46,
ook uit de jaargang 2014/'15 zal normaliter
gaan sneuvelen. Na de zwaarbevochten
driepunter op Fortuna Sittard is er door de
blauw-gelen immers na ruim tweederde
van de wedstrijden al 41 keer gescoord. De
andere kant van de medaille is dat Sonny

Stevens in dit seizoen inmiddels ook 51
keer de bal uit het net heeft moeten vissen,
terwijl de toenmalige sluitpost Leonard
Nienhuis in dat andere befaamde seizoen in
totaal 'maar' 56 moest capituleren. Dat laat-
ste in ogenschouw nemend is team '14/'15
het huidige elftal duidelijk de baas.

De vraag beantwoorden of het huidige elftal
beter was dan het elftal uit het seizoen
2014/2015 is arbitrair en een schier onmoge-
lijke opgave. Met name doordat de parallel-
len vele malen talrijker zijn dan de verschil-
len tussen beide teams. Ook in het seizoen
2014/2015 kwamen onze geelhelmden des-

tijds fantastisch uit de startblokken. Zodanig
zelf dat de mannen van Henk de Jong na 9
speelronden maar liefst op een derde (!) plek
terug te vinden waren. En dat in het week-
end dat Cambuur in het hol van de leeuw na
een onvergetelijke voetbalthriller een 0-2
achterstand wegpoetste. De vreugde van de
scorende Etiënne Reijnen zal nooit van ons
geel-blauwe netvlies verdwijnen.

Als we deze statistiek tegen de meetlat leg-
gen moet het huidige elftal zijn mindere
erkennen in Ogbeche en zijn ploeggenoten.
Vorig jaar, op 26 november, kwamen de
Leeuwarders dichtbij de evenaring van een
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Hoewel SC Cambuur aan beide weerszijden van de afgelopen winterstop in een -wat punten betreft-  iets

mindere fase verkeerde, kan zelfs de grootste zwartkijker er niet om heen dat onze geel-blauwen een meer

dan uitstekend seizoen bij de welverdiende terugkeer op het hoogste niveau doormaken. En vaak wordt de

vergelijking gemaakt met het elftal uit het succesvolle seizoen 2014/2015. Destijds eindigde de ploeg, ook

toen al onder het bewind van Henk de Jong, als twaalfde op de ranglijst met 41 punten. Een seizoen eerder

eindigde onze club overigens ook op de twaalfde plek, maar werden er twee punten minder behaald.

SC Cambuur in 2014/2015 of
2021/2022: welk team is het best?
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top-3 plek. Maar hoger dan een vierde plek,
waar we ons toen na een 2-3 overwinning
op en bij N.E.C. terugvonden zal er dit sei-
zoen niet meer inzitten. Het was in
Nijmegen overigens wel de vierde overwin-
ning op rij in de Eredivisie. Een unicum dat
zelfs met legendarische voetballers als
Sander van der Streek, Erik Bakker en
Mohamed El Makrini in het seizoen
2014/2015 niet kon worden geëvenaard.

Het is daarom nogmaals ondoenlijk om te
bepalen welk van de beide elftallen nu het
beste was. Dat iedereen hierbij zijn eigen
voorkeuren is natuurlijk ook mede de char-
me van het voetbal. Was Johan Cruijff beter
dan Diego Maradona? Of is Lionel Messi de
allergrootste? Het is in deze vergelijkingen
vaak geen kwestie van beter, maar eerder
anders. Zo is Sonny Stevens een andere
keeper dan Leonard Nienhuis, die vandaag
de dag niet meer het doel, maar gevange-
nen bewaakt. Niet persé beter of minder,
maar eerder een kwestie van appels met
peren vergelijken.

Het geweldige elftal uit het vorige decenni-
um had met Bartholomew Ogbeche en
Albert Rusnák twee spelers in de gelederen
die echt de kersen op de taart maakten.
Dat 'B' vier seizoen uitkwam voor Paris
Saint Germain zegt alles over de status en
kwaliteiten van de Nigeriaanse goalgetter
die in De Derby zowel uit als thuis scoorde
en zich hiermee in Leeuwarden onsterfelijk
maakte.

Ook was het niet verwonderlijk dat de
Slowaak Rusnák met al zijn specifieke kwa-

liteiten -wie herinnert niet zijn fantastische
treffer tegen Go Ahead Eagles in De
Adelaarshorst- al in de winterstop de over-
stap naar FC Groningen maakte. Misschien
beschikt het huidige elftal niet over zulke
uitzonderlijke spelers, maar is het als team
waarschijnlijk wel completer, evenwichtiger
en verder dan destijds. Dat het merendeel
van de spelersgroep de afgelopen seizoe-
nen al samenspeelt heeft hier ongetwijfeld
aan bijgedragen. Ook de (spelers)waarde
van het team zou een maatstaf kunnen zijn
bij het beantwoorden van de vraag welk
team het beste is. Met groeibriljanten als

Alex Bangura en Mees Hoedemakers in de
hedendaagse selectie mag toch worden
verondersteld dat het vergelijk in het voor-
deel van team 2021/2022 uitvalt.

Als de manschappen van Henk de Jong erin
weten te slagen om de sportieve lijn in het
restant van het huidige seizoen door te
trekken en voor het eerst in de clubhistorie
in het linker rijtje eindigen, dan zal het jury-
rapport van het seizoen 2021/2022 naar
onze mening iets hoger uitvallen dan dat
van het seizoen 2014/2015.

Ook het nog dit seizoen behalen van een
resultaat tegen een ploeg uit de traditione-
le top drie zou een dikke plus achter het
huidige team zetten, want zeven jaar gele-
den werd zowel uit als thuis tegen
Feyenoord, Ajax en PSV het onderspit
gedolven. Met alleen nog een thuiswed-
strijd tegen PSV zou dat nog steeds tot de
mogelijkheden kunnen behoren. Ook het
verslaan van de aartsrivaal in De Derby op
1 mei later dit jaar zal de nodige bonuspun-
ten opleveren voor aanvoerder Erik
Schouten en zijn kompanen. Bij plaatsing
voor de Play-Offs om een Europese ticket
valt het kwartje helemaal in de richting van
het huidige elftal. En wie weet wat daarna
allemaal mogelijk is? In het voetbal is niets
onmogelijk en laten we na afloop van dit
nu al historische seizoen de definitieve
eindafrekening opmaken.

TEKST: DIRK VAN DER MEIJ
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SEIZOEN 2014/2015 Leonard Nienhuis; Marlon Pereira, Etiënne Reijnen (C),
Lucas Bijker, Vytautas Andriuskevicius; Mohamed El Makrini, Sander van der Streek,
Albert Rusnák; Furdjel Narsingh, Bartholomew Ogbeche en Daniel de Ridder

SEIZOEN 2021/2022 Sonny Stevens; Doke Schmidt, Calvin Mac-Intosch, Erik Schouten
(C), Alex Bangura; Mees Hoedemakers, Jamie Jacobs, Robin Maulun; Issa Kallon,
Roberts Uldrikis en Patrick Joosten
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Wij zijn geopend

Maandag tot Woensdag  van 08:00 - 21:00
Donderdag en Vrijdag    van 08:00 - 22:00 
Zaterdag                          van 08:00 - 21:00
Zondag van 12:00 - 18:00

Maandag tot Woensdag  van 08:00 - 21:00
Donderdag en Vrijdag    van 08:00 - 21:00 
Zaterdag                          van 08:00 - 21:00
Zondag van 12:00 - 18:00

Jumbo Els Boek 
Zuiderburen                           

Kruisdobbe 4 (Zuiderburen)
8939 BB Leeuwarden 
els.boek@jumbosupermarkten.nl

Stadionplein 3
8914 BX Leeuwarden 
058 2564000

Jumbo Leeuwarden
Stadionplein
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Het team van Cambuur Verbindt
bestaan uit leden van het G-voetbal-
team van Blauw Wit'34, de amateurver-
eniging in Leeuwarden die voor jonge-
ren met een lichamelijk of geestelijke
beperking voetbalaanbod heeft gereali-
seerd. Samen met studenten van de
ROC Friese Poort die het team mede
begeleiden wordt er op wekelijkse
basis getraind.

Cambuur Verbindt vertegenwoordigd
met deze jongeren SC Cambuur in deze
unieke competitie. Net als het eerste
elftal reizen we met de echte spelers-
bus door het land en nemen we op
tegen clubs als ADO Den Haag, sc
Heerenveen, Go Ahead Eagles, FC
Groningen, De Graafschap, Excelsior
Rotterdam, FC Emmen, VVV-Venlo, FC
Utrecht, N.E.C. Nijmegen en AFC Ajax.

Vanuit SC Cambuur, Blauw Wit'34 en
ROC Friese Poort hopen wij met dit 
fantastische team andere clubs,
verenigingen en gemeentes te inspire-
ren om zich in te gaan zetten voor 
deze doelgroep en om zo sport moge-
lijk te maken voor iedereen met een
geestelijke of lichamelijke beperking.

Op dit moment zijn er ongeveer 1500
kinderen die G-voetbal beoefenen in
Nederland. Wat ons betreft nog veel 
te weinig! Net als andere kinderen 
dromen de G-voetballers om te mogen
spelen voor hun favoriete club en met
de Bijzondere Eredivisie wordt deze
droom werkelijkheid.

Zondag 8 mei vindt de speelronde van
de Bijzondere Eredivisie plaats in het
Cambuur Stadion. Er wordt dan onder-
ling gevoetbald tussen FC Groningen,
N.E.C. Nijmegen, SC Cambuur, sc
Heerenveen en ADO Den Haag. U bent
dan uiteraard van harte welkom om
een kijkje te komen nemen en onze
toppers aan te moedigen! 

Cambuur Verbindt
maakt debuut in
Bijzondere Eredivisie

Met gepaste trots stellen
wij aan jullie voor: het
SC Cambuur G-team dat 
sinds dit seizoen deelneemt 
aan de Bijzondere Eredivisie! 
Het is voor de allereerste keer 
dat we als club hieraan mee-
doen, maar het zal zeker 
niet de laatste keer zijn.
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Dankzij allerlei financiële regelingen kwamen de meeste
bedrijven nog redelijk door de coronacrisis heen, maar de
verwachting is dat de meeste regelingen binnenkort
stoppen. „En dan wordt het spannend voor veel
ondernemers”, geeft Van Braak aan. „Hoe moet het
bijvoorbeeld met het personeel. Dankzij de NOW-regeling
konden zij in dienst worden gehouden, maar heb je ze
straks nog wel nodig, vragen talloze ondernemers zich af.”

PUZZEL
Van Braak kan zich voorstellen dat de Belastingdienst enige
coulance betracht bij het innen van achterstallig
belastinggeld. „Bedrijven moeten eerst weer wat vet op de
botten krijgen, voordat ze kunnen overgaan tot het betalen
van openstaande rekeningen. Dat wordt nog een hele
puzzel. En hier en daar wordt ook al gesproken over het
kwijtschelden van belastingschulden, maar dan praat je wel
over de  uitzonderlijke gevallen.”

Natuurlijk zijn er ook voldoende bedrijven die hun zaken
goed voor elkaar hebben. Van Braak:„ Bijvoorbeeld bij
ondernemers die getrouwd zijn onder huwelijkse
voorwaarden en hun vermogen bij degene hebben gestald
die geen schulden heeft. Maar, ik ken helaas ook
ondernemers die ooit een 403-verklaring hebben ingevuld.
Je praat dan over een bedrijf met diverse dochters, waarbij
de 403-verklaring betrekking heeft op de dochterbedrijven.
Dat betekent dat de moeder voor eventuele schulden
instaat. Dat pakt in deze crisis natuurlijk slecht uit. Ik
adviseer bedrijven om dit nu alsnog te regelen, zodat ze in
de toekomst niet weer voor dit soort 'verrassingen' komen
te staan.”

SLAPEN
Binnen de grenzen van wat mag is Van Braak Accountants
altijd op zoek naar gunstige regelingen voor de klant.
„Helaas zitten veel ondernemers nog steeds te slapen. Je
wilt niet weten hoe vaak wij gevallen tegenkomen, waarbij
wij ons afvragen waarom er niet eerder is ingegrepen. Ik zou
tegen elke ondernemer willen zeggen: laat je cijfers een
keer op één van onze kantoren controleren. Dat kan geheel
vrijblijvend en dan geven we er ook nog tips bij. Natuurlijk
staat het de ondernemer daarna vrij zijn eigen accountant
te kiezen, maar wij zijn er van overtuigd dat heel veel zaken
echt beter geregeld kunnen worden.”

„Onze klantenkring heeft in deze periode veel dingen
geregeld die geregeld moeten zijn. Dat neemt niet weg dat
we de vinger aan de pols houden, om daar waar mogelijk
snel te kunnen schakelen. Maar, ik hou m'n hart vast over
wat de toekomst gaat brengen. Daar durf ik echt geen
voorspelling over te doen. Tegen iedere ondernemer zou ik
willen zeggen: trek op tijd aan de bel en wacht niet tot het
te laat is.”

Uiteraard volgt Hennie van Braak Cambuur Leeuwarden op
de voet. “Ik vind het na vorig jaar terecht dat ze zijn
gepromoveerd en ga de club in de ere divisie met veel
interesse volgen.” 

www.vanbraakaccountants.nl

“We krijgen momenteel veel telefoontjes

van ondernemers die eigenlijk niet weten

hoe ze verder moeten.” Dat zegt Hennie

van Braak van Van Braak Accountants.

Hoewel veel bedrijven goed draaien, is bij

anderen de nood hoog, zeker als straks de

diverse regelingen aflopen. Bij Van Braak

Accountants houden ze de situatie bij hun

klanten scherp in de gaten. “Dat doen we

altijd, in goede en slechte tijden.”

Hennie van Braak

'Bedrijven moeten 
straks eerst 
weer vet op de 
botten krijgen'
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Vleugelaanvaller zocht
én vond speelminuten 
en plezier in
Leeuwarden
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De onderhandelingen duurden langer dan
verwacht, maar in de winterstop was er
dan eindelijk groen licht: Patrick Joosten
sloot voor de tweede seizoenshelft bij
Cambuur aan. “Henk de Jong hoefde me
niet over te halen”, vertelt Joosten. “Ik heb
er wel een paar dagen over nagedacht,
maar de speelwijze en de sfeer in het sta-
dion spraken me wel aan.” En dus verruilde
hij FC Groningen, waar hij in 2020 een con-
tract voor drie seizoenen tekende, voor de
Friese hoofdstad.

De pas 25-jarige Joosten heeft al een impo-
sant rijtje clubs achter zijn naam. De enige
zoon van een Nederlandse moeder en een
Ghanese vader werd geboren in Nijmegen.
“Ik begon bij SV Orion, de plaatselijke voet-
balclub. Daar was ik wel een van de bete-
ren, maar ik stak er niet met kop en
schouders bovenuit hoor.” Wie Nijmegen
zegt, zegt NEC. De plaatselijke trots bood
het jonge talentje een stage aan en vanaf
de C-tjes mocht Joosten zich NEC'er noe-
men. “Samen met een ploeggenootje
stapte ik na schooltijd op de fiets om te
trainen. Het was een kwartiertje fietsen
vanaf mijn huis.” Als jeugdspeler van NEC
kreeg hij in januari 2015 een kans bij het
eerste elftal, dat destijds in de Keukenkam-
pioen Divisie acteerde. Joosten maakte zijn
debuut in de met 3-0 verloren uitwedstrijd
tegen FC Eindhoven. Ondanks die neder-
laag werd de Nijmegenaren dat seizoen
kampioen.

43

Patrick Joosten:
“Het is afwachten 
wat ze willen en wat
de plannen zijn”
Patrick Joosten is sinds janu-
ari Cambuur-speler. Als huur-
ling van FC Groningen heeft
hij slechts zes maanden om
zich te bewijzen, waarvan de
eerste drie al achter de rug
zijn. Zijn doel: speelminuten
pakken en het plezier en zelf-
vertrouwen terugwinnen. Dat
laatste kreeg een tikje na het
eerste halve seizoen in
Groningen.
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Joosten promoveerde zelf ook, maar niet
in dienst van zijn jeugdclub. Hijzelf koos
voor een overstap naar FC Utrecht, dat
hem in eerste instantie voor twee seizoe-
nen vastlegde. “Dat was een droom die
uitkwam. Als jeugdspeler is het ultieme
doel om in de Eredivisie te voetballen en
die kans kreeg ik in Utrecht.” Zijn eerste
eredivisietreffer op 17 april 2016 tegen
Ajax, leek de opmaat voor een glansrijke
carrière. Helaas gooide een kruisband-
blessure die plannen begin 2017 danig in
de war. Een revalidatieperiode van bijna
een jaar volgde. Joosten bracht veel tijd
door in het KNVB-centrum in Zeist, waar
meerdere voetballers aan hun herstel
werkten. “Bartholomew Ogbeche kennen
jullie in Leeuwarden nog wel. Hij zat er
ook en is een grote steun voor me
geweest. En hij niet alleen hoor. Het is fijn
om met jongens samen te werken, die al
een stap verder zijn in hun herstel. Dan
zie je dat er een keer verbetering aan zit
te komen, want de situatie voelt soms uit-
zichtloos.”

Eenmaal hersteld werd de vleugelspits In
het seizoen 2018/19 door FC Utrecht voor
een seizoen verhuurd aan VVV-Venlo, toen
nog eredivisionist, om speelminuten te
maken en wedstrijdritme op te doen.
Joosten scoorde bij zijn de debuut tegen
SC Heerenveen, waardoor de Venlonaren
een punt meenamen (1-1). “Dat was een
mooie tijd. In Venlo voelde ik me weer fit
en gezond en kwam het besef 'Yes, ik kan
het nog!' Daar had ik wel eens aan getwij-
feld tijdens mijn revalidatie. Elf maanden
is een lange tijd.”

“Yes, ik kan het nog!”

In januari 2019 werd hij Speler van de
Maand van de Eredivisie. Na VVV (30
duels, 6 doelpunten) keerde Joosten terug
bij Utrecht, waar hij sporadisch speelminu-
ten kreeg van trainer John van den Brom.
De tweede seizoenshelft kwam hij uit voor
Sparta, dat hem een half jaar huurde.

Op zoek naar vastigheid en continuïteit
tekende de Nijmegenaar begin 2020 voor
drie seizoenen bij FC Groningen. De start
was goed: vorig jaar speelde hij bijna
alles, maar dit jaar kwam de klad erin.
“De vooruitzichten waren niet florissant”,
aldus Joosten over zijn kansen in Gronin-
gen, de stad waar hij nu nog woont.
,,Maar het boek is niet gesloten hoor. Ik
meld me na het seizoen gewoon weer in
Groningen en dan hoor ik wel wat de
plannen zijn.” Het onzekere bestaan van
een profvoetballer knaagt niet aan hem.
Joosten is strijdlustig en wanhoopt niet:
“Een andere club of een nieuwe kans in
Groningen? Het is afwachten wat de
nieuwe trainer (Frank Wormuth, red.) wil.
Maar genoeg over de toekomst; ik heb
eerst nog wat wedstrijden om me te laten
zien in Leeuwarden!”

TEKST: MEINE STEGENGA
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Leeuwarden, Schrans 67
Sneek, Galigastraat 4
Franeker, Voorstraat 58
Dokkum, Hoogstraat 1
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123Projectkeukens
Aannemersbedrijf A. Faber 
AB Texel 
AB Vakwerk
ABD Renault 
AbnAmro Mees Pierson
ABS Steigerbouw 
Addsolar
Adema Bewindvoering 
Adrenna Arbeidsrechtadvocaten
Airpress 
Aksos
Alfred Lehmann Publiciteit en Reklame 
AlstublieftNieuweKlanten.nl
Alynia Architecten 
Andrico Steenhandel
Arriva Personenvervoer Nederland 
Arrix Automatisering 
Asbestservice Friesland
Auto Buikema 
Auto Joure XL
Auto van Schaik
Autobedrijf M. Ketellapper
Autofarm Sybrandaburen 
Autogroep Haaima 
Autoschade Grou
Autotaalglas Leeuwarden
B&C Schoonmaakdiensten
Badge Company
Bakker Vakkeuken 
Bakkerij van der Kloet
Bandsma Bultje Verhuizingen
Baron&Verhoef 
Basishuis Kollum
Beek Tuincentrum & Hoveniersbedrijf 
Belje.nl
Ben's Hypotheekhuis
Bentacera
Beukenhorst Koffie
BHV Centrum Friesland
Bidfood
Bijlsma Retail Holding 
BMN Bouwmaterialen 
Boels Rental
Booij Machinetechniek 
Bosma Verreiker Verhuur
Bourguignon lease & verhuur
Bourguignon Leeuwarden 
Bouwbedrijf de Vries
Bouwbedrijf Haarsma
Bouwgroep Dijkstra Draisma
Brandveilig Nederland
Breman Schoonmaakgroothandel
Broekens
Bruzan Ontwikkeling
Buith Advies 

Busstra Risico en Assurantieadviseurs 
Buwalda Multiservice 
BV SPORT
Cafe de Kleine Beurs Franeker
Carwash Fokkinga
Central Station Media
Claassen, Moolenbeek & Partners
Compact Werkt
Connecting Hands
Cottus
Cross Over
D Jobs
D. Bijlsma Elektotechniek
Datacenter Fryslan
Datas Kantoor Kompleet
De Boer & Egberts Advocaten
De Friesland Zorgverzekeraar
De Noordhoek Schilderwerken
De Waard Grondverzet 
Deepgrooves
Deltawerkers
Dienstverlening van den Berg
Dijkstra Multiservice 
Domino's
Doubble U Hostesses Crew Events
E.B.T.C.
Econstruct 
Edelstomerij Miedema
Eetcafe 't Wapen van Leeuwarden
Eijgen Finance
Ekwadraat Advies 
Els Boek Jumbo
Energie Inspectie
Eresdé
Eurohotel Leeuwarden 
Eurotruss
Event Catering 
Evolve Media 
Expert Meijer Groep
Faber Audiovisuals
Faber Wonen
Faber Telecom & Data
Familie Dental Zorg
FGD Assurantien
FIB Beer Systems
Figuura
Fit 20
Fit for Free 
Flode
Ford Sutherland
Frans Hettema Makelaardij 
Friesche Olie- en verfhandel 
Friese Onroerend Goed Maatschappij 
Friesland Lease
FRL-Group 
Froonacker van der Witte

Fysiotherapie Leeuwarden 
Garage Emmakade 
Gebo Tours 
Gemeente Leeuwarden 
Giesing Coatings
Glastechniek Friesland
Goinga Kantoorvakhandel 
Golfclub De Groene Ster
GP Computers
H.D. van Dijk Reinigingstechniek
Haan Reclamewerk
Hacquebord Staal & Buizen
Handico 
Harns Invest 
Hattrick Media 
Heibedrijf Hoekstra
Heidstra Media
Heineken Nederland 
Hellema Hallum 
HJBERG Vastgoed
Hoekstra & Partners Notarissen 
Hoekstra Vastgoed Beheer
Holland Casino Leeuwarden
Hollanders Nieuwe 
Hotel Café 't Anker
Huhtamaki Paper Recycling 
Hummel Keukens
Hutting Natuursteen
Hypotheek Drachten
IdFrm
ING
INSTEC Installatie & Service 
InterIN
InterYV Woondiensten
Isolatiehandel van den Berg
ITBB
Jan Eringa Leeuwarden
Jan Terpstra Cycling Wolrd
Jansma Drachten
Jelle Bijlsma 
Jelle Talsma 
Jelsma Koelma Netwerk Notarissen
JOVI Machinery en Tooling 
JUNCTION Creative & Digital Agency 
Kampos 
Kamsma Schoenen
Keukencentrum Marssum
Kindercoachpraktijk Sneek
Kistenmevrouw.nl
Kleinman Security
Klugkist & De Vries Schilders
Klussenbedrijf Jan van der Hoek 
Kon. Damstra Installatietechniek
Kon. Sjouke Dijkstra 
Kr8werk
Kramers Houtconstructies 

SPONSORLIJST
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Kroes en Jansma
L. Kielstra Kraanverhuur 
Laboclean
Leegstra Assurantie & Advies
Level 23 
Levo 
Light4u 
Linn Balans
Lippe Wonen
Lodema Elektrotechniek 
LSG Schoonmaakgroothandel
Makelaardij Friesland 
Manege Middelsee
Marten Osinga Beheer 
Maxxer
McDonald's Joure, Lemmer en Sneek
McDonald's Leeuwarden en Goutum
MediaMarkt Leeuwarden
Media Mirror
Medigros 
Meesterschilders Friesland 
Mensonides installatie
MF Uitzendburo
MHB Event Facilities
Miedema Bouwmaterialen 
Miedema Schilderwerken
MplusKASSA
Muta Sport
MVBM
My Healthclub Leeuwarden 
Nagelstudio NailyNails
NDC Media Groep
NelfKoopmans
Neways Leeuwarden 
NHL Stenden
Nivo Groep
Noord Nederlandse Schrootverwerking
Noppert Beton 
Nordengoed Holding
Notariskantoor Slagman
Nutma Schilders 
Okkinga Communicatie
Olympia Uitzendbureau
Omnyacc Synergie
Omroep LEO Middelsé
Omrop Fryslân
Onder de Luifel Catering & Partyservice
ONZ 365
Oosterhof Holman 
Orange Gas 
Oreel Hallum
P. de Vries Installatietechnieken
PLANN Ingenieurs
Plaveka Interieurs 
Pol Flex 
Popma Makelaars

Pranger-Rosier Installaties
Preton
Pro Bir
Procylma 
Profile Tyrecenter
Proton Yachting
Provincie Fryslân
PTH Groep
PUUR
Qualita Inspecties
Raadsma Dokkum Leeuwarden Heerenveen
Rabobank Leeuwarden Noord West
Friesland
Rauwerda Advocaten
Recreatiecentrum Bergumermeer
RecruitUs
Reinham 
Reisburo Internoord
Rekladruk 
Reparaad
Riedpolder
ROC Friese Poort
Rollema Vastgoed 
Rondom Vandaag 
Rotshuizen Geense Advocaten
RoWa Beheer
RSE Telecom
Santing Carcleaning 
Schoonmaakbedrijf Vlietstra 
Schutten Expertise
Screen ON
Security Noord
Sendan 
Siderius Heftrucks
Sieds Rienks Consultancy
SIP Bouwtechniek 
Slagman Gerechtsdeurwaarders
Sligro 
Sloobest Uitzendbureau
Smids en Schakel Accountants
Smits en van der Meer Verzekeringen
Sophia's
Soups en Salads Foodbar
Spar Franeker
Speak
Speedbooks Software 
Spin-Off Nederland
Sports Exposure
Stadmedia
Stadsherberg Franeker
Stenekes Bestrating
Stinstra Kozijn, raam en deurtechniek
Syntraks Media
Sytze Visser Advies
Taxicentrale Waaksma 
Tegelbedrijf H. van der Meulen

Teken-Plein 
The BAGSTORE.nl
Themmen Heftrucks 
Theo de Wal, groenten en fruit
Ticha' s Damesmode 
Tiedema Droogtechniek
Tigra
Titan Aanhangwagens
Topbakker Dijkstra 
Trendlease 
Trip Advocaten & Notarissen
Unique Lights Nederland 
V&R
Van Dalen Familierecht
Van der Geest Schilderspecialisten 
Van der Meulen Metaal
Van der Ploeg Automaterialen
Van der Schaaf Autobedrijven
Van der Sluis, Van der Zee & Kalmijn
Advocaten
Van Drogen Campers-Caravans 
Van Gelderen Top Score
Van Mossel Hyundai Leeuwarden
Van Wijnen Noord 
Veilinghuis Harlingen
Verkley 
Verno Materieelverhuur 
VHC Actifood 
Viore 
Visser A.T.R. 
Visser's Solution
Vloermarkt
Voetbalshop
VRUMONA
VZM Uitzendgroep
Waaksma Auto's
Wasgoed.com
Wasservice Leeuwarden
Waterzorg Friesland
Weistra & Van der Meer Accountants
Weitenberg Assurantiën
Wensink Automotive 
Werkkleding.com
WestCord Hotels
Westra Franeker
Wierenga & De Graaf
Willemskade Real Estate
WMR
Worketeers
WTC Expo 
Xstate
X-Tend (Craft Benelux)
Yarden Goutum
YouBou 
YS Holding 
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